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	Le 21 janvier 2021

	
	
	

	BETWEEN:

Germaine Anderson on her own behalf and on behalf of all other Beaver Lake Cree Nation beneficiaries of Treaty No. 6 and Beaver Lake Cree Nation

Applicants

- and -

Her Majesty The Queen in Right of the Province of Alberta and Attorney General of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Germaine Anderson en son propre nom et au nom de tous les autres bénéficiaires du Traité no 6 de la Beaver Lake Cree Nation et Beaver Lake Cree Nation

Demanderesses

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de la province de l’Alberta et procureur général du Canada


Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for leave to intervene by the Tsilhqot’in National Government is dismissed, without prejudice to its right to bring a motion for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Numbers 1903-0274-AC and 1903-0279-AC, 2020 ABCA 238, dated June 15, 2020, is granted with costs in the cause.


	
	JUGEMENT

La requête pour permission d’intervenir du Tsilhqot’in National Government est rejetée, sans préjudice à son droit de présenter une demande pour permission d’intervenir dans l’appel. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Edmonton), numéros 1903-0274-AC et 1903-0279-AC, 2020 ABCA 238, daté du 15 juin 2020, est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause. 
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